	الرقـم : 414/أ.هـ/2021
التاريخ : 30/03/2021 
السادة هيئة الأوراق المالية
السادة بورصة عمان
الموضوع : نتائج اجتماع الهيئة العامة غير العادي

عقد يوم الثلاثاء الموافق 30/03/2021 اجتماع الهيئة العامة غير العادية لشركة الانماء العربية للتجارة والاستثمارات العالمية وذلك بواسطة وسيلة الاتصال المرئي والإلكتروني (ZOOM) , وبنسبة حضور (63.2%) 
وتم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:
1-  الموافقة على تخفيض رأس مال الشركة المصرح به والمكتتب به المدفوع من 7 مليون دينار/ سهم الى 3 مليون دينار/ سهم وذلك بإطفاء بمقدار4 مليون دينار/ سهم في رصيد الخسائر المتراكمة كما في 31/12/2020. 
2-  تفويض رئيس مجلس الادارة و/ أو نائبه باستكمال الاجراءات الرسمية والقانونية لدى الجهات المعنية لتنفيذ قرارات الهيئة العامة غير العادية.
3 – تعديل عقد ونظام الشركة ليصبح راس مال الشركة 3 مليون دينار/سهم . 
وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،
شاهر الرواشده
                                   المدير العام
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To: Jordan Securities Commission
To: Amman Stock Exchange
 Subject:The results of the extraordinary general  

                              assembly meeting
The Ordinary General Assembly Meeting of
Inma Arabian Development & Investment, Was held on tuesday 30/03/2021, through a video and electronic communication(ZOOM) , the shareholders participation in the Assembly Meeting was (63.2%) , The following decisions were adopted at the Meeting: 

1- Approval of reducing the authorized and paid office capital of the company from 7 million dinars a share to 3 million dinars a share, by extinguishing 4 million dinars of shares in the balance of accumulated losses as in
2- undermining  Chairman of the Board of Directors and / or his deputy to complete the official and legal procedures with the concerned authorities to implement the decisions of the extraordinary general assembly
3 - Amending the contract and the company’s system to make the company’s capital 3 million dinars shares, 12/31/2020 
Kindly accept our high appreciation and respect
Shaher Al-Rawashdeh

General Manager’s


